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Oke, dankel
van: [IESEDIIN) EE minvws.ni>

Verzonden: donderdag 24 september 2020 14:25

Aan: ERED)BED@ minvws.ni>
Onderwerp: FW: ZonMw/ cie Halsema en 28 sept irt COVID

A 81.28
lk zag dat deze niet naar jou was gestuurd, maar lijkt me voor ons samen relevant.

Qok bij ZonMw wordt gevraagd om een beter gestuurd opdrachtproces. REL) heeft daar suggesties voor. lk houd contact met

hem.

Groeten,

Verzonden: donderdag 24 september 2020 12:00

)<BEEEe minvws.n>;IEEE
@minvws.nl>

Onderwerp: ZonMw / cie Halsema en 28 sept irt COVID

Onderzoek minnend MT van PG en PDC-19,

Vandaag met ZonMw gesproken over COVID-19 programma.

Aanspreekpunt
Laten weten dat ik voorlopig aanspreekpunt ben en blijf en dat we intern VWS nog bekijken met wie Veronique (directeur
ZonMw) zaken kan bespreken als dit zich gaat voordoen. Vooralsnog laten weten, dat dit Henk blijft, omdat het onder PG valt.

Cie Halsema en Rijksbreed overleg
Op 28 sept is een breed overleg binnen het Rijk over COVID-19. Waarschijnlijk weten jullie welke dat is; gemeenten sluiten

hierbij aan. ZonMw gaf door dat zij n.a.v. commissie Halsema met gemeenten (5 burgemeesters) en soc.wetenschappers
spreken om dit op verzoek van de gemeenten voor te bereiden. De gemeenten hebben nodige vragen over kwetsbare groepen

e.d.. Zit natuurlijk al voor deel in lopende onderzoek, maar ZonMw houdt er rekening mee dat dit kan leiden tot nieuwe

onderzoeksvragen en dat dit volgende week bij het Rijk op tafel komt met de vraag of wij dit willen faciliteren en financieren.

Governance nieuwe vragen aan ZonMw (najaar)
Wat we merken, is dat er nog steeds ad hoc vragen zijn vanuit VWS. Ik heb laten weten, dat ik vanuit VWS de meeste zandacht

en groei verwacht voor aandachtsgebied 1: Diagnostiek en behandeling. ZonMw laat weten behoefte te hebben aan een vast

proces dat dan doorlopen wordt, zodat validatie en urgentie van onderzoeksvraag van VWS getest kan worden. Ik vind dat een

goed plan.
VWS heeft op terrein van diagnostiek een Taskforce en op terrein van behandeling een adviespanel innovatieve behandelingen.
Die geven voor VWS de urgentie aan. ZonMw wil graag weten of al niet elders onderzoek gebeurd e.d. Om experts de experts te

laten toetsen is niet zo handig (denk ik) en het optrekken van hun taakopdracht is niet zo eenvoudig (adviespanel is persoonlijke
titel en was al ingewikkeld genoeg). Vandaar dat we terug willen vallen op wat we aan het begin ook wel deden, de

onderzoeksvraag dan voorleggen aan het RIVM (of indien GR informeel zou willen). Tk zou dat idee wat verder kunnen

uitschrijven. Als jullie dit ook begaanbaar vinden.

Kennisagenda Covid-19

De CSQ'’s van 7 departementen zijn bezig met het opstellen van een kennisagenda COVID-19. Wat mij betreft zijn dat straks

meer de mt en It vragen en komt dit niet onder dit programma te hangen.

Ontsluiting 100-den onderzoeken bij ZonMw
Heb aandacht gevraagd voor goede ontsluiting van alle lopende onderzoeken bij ZonMw. Zijn zij ook hard mee bezig.

Met vriendelijke groet,

51.2e
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